
Levendige kleine kernen met Someren-Dorp als hoofdkern 
De Gemeenschapslijst gaat voor het behoud van levendige kernen, dus ook in Lierop. De 
leefbaarheid in de kleine kernen staat gigantisch onder druk, omdat er de afgelopen jaren 
veel te weinig is gebouwd. Daardoor is veel jeugd vertrokken. Om Lierop toekomstbestendig 
te maken zal het moeten groeien. Dit kan door voldoende woningen te bouwen. Daardoor 
kunnen belangrijke voorzieningen zoals school, verenigingen, zorg en winkels behouden 
blijven. Haast met bouwen is geboden. Waar nodig en mogelijk moet de gemeente 
woningbouw in kleine kernen versnellen, bijvoorbeeld door inhuur van extra mankracht op 
het gemeentehuis. Het recent aangekocht perceel tussen Berkeindje en de Vaarsehoefweg 
moet zo snel mogelijk gerealiseerd worden. 

CPO 
CPO staat voor Collectief Particulier Opdrachtgeverschap, wat inhoudt dat een groep burgers 
samen in eigen beheer bouwen. De groep kiest zelf een projectleider, een architect en een 
aannemer. Door gezamenlijk in te kopen besparen ze op de bouwkosten. Een echt CPO-
project ontstaat bij de toekomstige bewoners zelf, vaak gestimuleerd door een werkgroep 
van een dorpsraad en daar willen wij aan vasthouden”, vertelt Lieroppenaar Stef Kornuijt 
(21) een van de jongste leden op de lijst van de Gemeenschapslijst. “Wij als 
Gemeenschapslijst zijn groot voorstander van CPO-projecten naast de uitgifte van vrije 
bouwkavels. Vooral ook omdat onze eigen burgers daardoor wat goedkoper kunnen bouwen 
én men vanaf de eerste steen betrokken is met de nieuwe buren. We hopen dat in de 
toekomst veel meer CPO-projecten van de grond komen.” 
Wat de Gemeenschapslijst betreft, is de gemeente hierin een betrouwbare partner, die 
duidelijke kaders stelt en meedenkt waar mogelijk. In Lierop zijn in het verleden al succesvol 
CPO-projecten afgerond, dat worden er dus in de toekomst nog meer wat de 
Gemeenschapslijst betreft. 

Doorgaand verkeer 

In alle drie de kleine kernen is het doorgaand verkeer nog steeds een doorn in het oog, ook 
voor de Gemeenschapslijst.  Het grootste probleem doet zich voor in Lierop. Dit moet 
komende vier jaar zo snel mogelijk aangepakt worden, het duurt immers al veel te lang nu. 
Het ontmoedigen van het doorgaand verkeer zou een tijdelijke oplossing kunnen zijn, wat 
betreft de Gemeenschapslijst. Brede fietsstroken in de kom zouden daar een uitkomst voor 
kunnen bieden, in combinatie met een verbetering van de doorstroming op de Kanaaldijk. 
De partij vindt dat de gemeente hierbij de dialoog met de provincie aan moet gaan voor 
bijvoorbeeld een verbreding van het wegdek. Lieroppenaar en nummer 11 Paul Sanders 
(46): “Goed is het nú al na te denken over alternatieven voor de lange termijn. We denken 
dan bijvoorbeeld aan een toekomstige verbreding van de A67 waardoor een verplaatsing 
van of een extra onderdoorgang mogelijk zou kunnen zijn.”  

 

 



Burgerparticipatie  

Burgerparticipatie is iets wat de Gemeenschapslijst omarmd heeft. Maar burgerparticipatie 
houdt niet in alleen je zegje doen en een besluit beïnvloeden. Volgens de partij komt 
burgerparticipatie vanuit de bevolking en hoort er ook bij dat de handen uit de mouwen 
worden gestoken. Einds partijlid Jan Adriaans (61) en nummer 5 op de lijst: “Men moet ook 
echt participeren. Meedoen dus.’’ Een mooi voorbeeld van burgerparticipatie is de 
Huiskamer in het Henricushof in Lierop. Dit soort projecten zorgen er voor dat Lierop nog 
mooier wordt en leveren de gemeenschap veel op, omdat het vaak met veel samenwerking 
tot stand wordt gebracht. 

Communicatie: niet náár de burger maar mét de burger 
Goede communicatie vanuit de overheid is van cruciaal belang om in contact te blijven met 
de burger en een luisterend oor te bieden wanneer dat nodig is. Goede en duidelijke 
communicatie is nodig om draagvlak te creëren en met elkaar in gesprek te kunnen gaan. 
Stef Kornuijt: “Helaas hebben we als Gemeenschapslijst de afgelopen jaren te vaak signalen 
van burgers opgevangen dat er veel schort aan de communicatie binnen onze gemeente. Wij 
willen hierin de komende jaren veel verbetering brengen. De gemeente moet er zijn voor de 
burger, niet andersom.”  

De Gemeenschapslijst vindt dat waar nodig geïnvesteerd moet worden in het ambtelijk 
apparaat, zodat wachttijden niet te lang worden en inwoners binnen korte termijn bericht 
terugkrijgen van de gemeente. Ook mag er met een kritische blik naar de gemeentewebsite 
gekeken worden. Deze kan duidelijker en eenvoudiger, waardoor het voor de burger 
makkelijker wordt om informatie te vinden over specifieke onderwerpen.  Een situatie zoals 
vorig jaar met de Steemertseweg mag in de toekomst simpelweg niet meer voorkomen. 
Zulke ingrijpende projecten moeten bij álle inwoners ruim van tevoren bekend kunnen zijn. 

Dorps- en wijkraden  

De Gemeenschapslijst vindt het belangrijk om signalen vanuit de samenleving vroegtijdig op 
te kunnen pakken. Een goed contact met de diverse dorps- en wijkraden is dan van groot 
belang. Iedere kern heeft zijn eigen dorps- of wijkraden. Deze staan nog dichter bij de burger 
en vangen signalen binnen de samenleving op gemeentelijk niveau vaak sneller op dan de 
gemeente. Logisch, stelt de partij, aangezien de raden bestaan uit mensen die actief zijn in 
de Somerense samenleving. De Gemeenschapslijst wil inzetten op het verbeteren van de 
relatie tussen de gemeente en de dorps- en wijkraden door hen te koppelen aan een 
ambtenaar/wethouder waarmee regelmatig contact kan worden opgenomen en die kan 
fungeren als gesprekspartner. De ‘dorpswethouder’ krijgt dan een kern in zijn/haar 
portefeuille en is daarmee ook politiek verantwoordelijk voor bestuurlijke- en 
communicatieve zaken in een kern. De Gemeenschapslijst ziet dit als een oplossing om van 
bovenaf de communicatieproblemen op te lossen zonder dat hier direct extra budget voor 
hoeft te worden uitgetrokken. De partij vindt verder belangrijk dat portefeuillehouders te 
allen tijde een gesprekspartner vormen voor alle sectoren. Zij moeten in de gemeente een 
betrouwbare gesprekspartner zien en geen volgende hobbel die genomen moet worden. De 
dorpswethouder wordt natuurlijk geen politiek verantwoordelijk persoonlijk contactpersoon 
voor alle Lieroppenaren, maar zal wel verantwoordelijk zijn voor degelijke communicatie 



vanuit de gemeente met Lierop. De ideale vorm verschilt hierin per kern. Lierop heeft met 
Slaponline bijvoorbeeld een medium dat daarvoor zeer geschikt is en dat niet in iedere kern 
in die vorm bestaat. 

Bestemmingsplan buitengebied  

De gemeente Someren is bezig alle zaken in het buitengebied in beeld te brengen. Dit doet 
ze om een actueel bestemmingsplan te kunnen maken. De wijze waarop dat op dit moment 
gebeurt, kan niet de goedkeuring krijgen van de Gemeenschapslijst. Volgens de partij 
ontbreekt het aan een deugdelijke communicatie met bewoners en de communicatie die er 
is, is te weinig oplossingsgericht. “Daarom moet er een beter communicatieplan worden 
opgesteld waarin eenieder zijn zegje kan doen en waarbij er tijd is om naar de problemen te 
luisteren en waarbij in samenspraak een oplossing kan worden gevonden”, aldus Daan 
Velings.  

Ouderen en zorg 

Er komen steeds meer ouderen in onze samenleving. Ook Someren vergrijst. Daarnaast krijgt 
iedereen het drukker in deze 24-uurs samenleving. Vitale ouderen willen vaak na hun 
werkende leven nog een bijdrage leveren aan de samenleving. De Gemeenschapslijst vindt 
dat je als gemeente die kans met beide handen aan moet grijpen. Somerenaar en nummer 
12 op de lijst Jos Feijen (65): “Het is belangrijk dat ouderen niet vereenzamen. Initiatieven als 
Samen Someren en Someren Geraakt moeten we omarmen. Zij betrekken vele burgers, 
maar zeker ook ouderen bij onze samenleving.”  

De Gemeenschapslijst vindt dat ouderen zo lang mogelijk thuis moeten kunnen blijven 
wonen. Belangrijk is dan ook dat er mantelzorg- en levensbestendige seniorenwoningen 
bijkomen in alle kernen, dus ook in Lierop. Dit biedt een betere doorstroming op de 
woningmarkt en geeft als onze dorpsgenoten de kans om ook op latere leeftijd in Lierop te 
blijven wonen. Als gemeente moet je er ook voor zorgen dat de Somerense WMO-
voorzieningen optimaal blijven, onder andere door samenwerking te blijven zoeken met 
andere partijen indien het thuis wat minder gaat. Als thuis wonen niet langer een optie is, is 
het volgens de Gemeenschapslijst van belang dat er voldoende en goede voorzieningen 
blijven in onze gemeente waar hulpbehoevenden naar toe kunnen. Hetzelfde geldt natuurlijk 
voor huisartsenpraktijken. De Gemeenschapslijst vindt het vanzelfsprekend de keuze van 
een huisarts zelf, maar als er een vraag komt moet de gemeente proactief meedenken om 
een huisartsenpraktijk te realiseren, zoals bijvoorbeeld in Lierop. Deze moet hier zo snel 
mogelijk terugkeren, zodat deze voor jong en oud weer makkelijk bereikbaar wordt. 

Dorpskarakter behouden  

De Gemeenschapslijst hecht veel waarde aan het behouden van het dorpskarakter met de 
karakteristieke bebouwing, de wegen met gebakken klinkers en de mooie laanbomen. Daar 
herkennen we ons dorp aan en daar voelen we ons thuis, klinkt het. Het behouden van 
karakteristieke laanstructuren blijft belangrijk voor de Gemeenschapslijst. Indien de 
veiligheid in gevaar komt dan moet er uiteraard gekapt worden en opnieuw aangeplant 
worden.  



Geluidsscherm  

Nu de verbreding van de A67 op de lange baan is geschoven wil de partij werk maken van 
het snel realiseren van het geluidsscherm langs de A67 ter hoogte van Lierop. Tegelijkertijd 
blijft de Gemeenschapslijst zich inzetten voor de verbreding van deze snelweg, al zal die 
aanpassing voor de korte termijn moeilijk worden.  

Onkruidbestrijding  

Als gemeente zijn we overgestapt van chemische naar milieuvriendelijke onkruidbestrijding. 
Dit is uiteraard toe te juichen, want het is beter voor de gezondheid van planten, mensen en 
dieren. We constateren echter dat op dit moment het afgesproken onderhoudsniveau niet 
gehaald wordt. Dit terwijl we er als gemeente wel voor betalen. Onkruid in groenstroken en 
tussen de verharding tiert welig. De Gemeenschapslijst vindt het huidige onderhoud ver 
beneden de maat. Someren werkt in het onderhoud van openbaar groen samen met Asten, 
maar de partij constateert dat in Asten het bedoelde onderhoudsniveau wel wordt gehaald. 
Daar gaat ze actie op ondernemen.  

 

 

 


